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Tisztelettel

írásbeli kérdés

" Milyen pályázati lehetőségek léteznek a sopronhorpácsi Széchenyi kastély parkjának
felújítására? ", címmel, a Házszabály 91 .§. alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Persányi
Miklós miniszter úrnak, melyre ülésen kívül, írásban várom Miniszter Úr válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

A sopronhorpácsi Széchenyi kastély kiemelkedő kincsünk, amely több törődést és
odafigyelést érdemel . Nagyobb odafigyelésre ad okot az a tény, hogy jövőre ünnepeljük
Széchenyi Ferenc születésének 250. évfordulóját. A kastély és a park jelenlegi állapota nem
tükrözi a hely méltó szellemiségét. A kastélyt 1975-ben helyi védettség alá vették, ez a
státusza azonban megváltozott . A kastélyt körül levő parkot az Országos Természetvédelmi
Tanács természetvédelmi területté nyilvánította . A parkban még találhatók olyan fák,
amelyeket maga Széchenyi Ferenc gróf ültetett a XIX . században. Nemcsak az épület, hanem
a park is jelentős felújításra szorul . Milyen pályázati lehetőségek léteznek a sopronhorpácsi
Széchenyi kastély parkjának felújítására? Milyen pályázatok állnak rendelkezésre? Milyen
lehetőségek lesznek erre jövő év május 1 . után? Milyen a kastélypark természetvédelmi
besorolása? Várom megtisztelő válaszát
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